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Za člena rady školy kandidujem 2. volebné obdobie. 

ZŠ s MŠ J. A. Komenského navštevujú moji dvaja potomkovia. V prvom volebnom období 

som zastupoval v rade školy materskú školu pri ZŠ s MŠ Jána  Amosa Komenského.  

 

Pracujem ako manažér logistiky v súkromnom sektore. Aktívne sa zaujímam o chod školy, 

pravidelne a rád sa zapájam do projektov organizovaných školou.  

 

Záleží mi na tom, aby si naša škola zachovala kvalitu ako má v súčasnosti. Aby naďalej 

zabezpečovala našim deťom bezpečné a tvorivé prostredie. Aby sme i naďalej nemali obavy 

riešiť veci, ktoré nás tlačia v partnerskej a priateľskej atmosfére.   

 

Som na školu, ktorú navštevujú moje deti hrdý a i naďalej jej ponúkam pomoc pri 

akýchkoľvek aktivitách.  


